
 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte i Svensk förening för allmänmedicin 
videomöte via Teams 2023-10-09 kl 20.00-21.15   
 
Närvarande 
Magnus Isacson (MI), ordförande 
Emil Péclard (EP), vice ordförande 
Anders Lundqvist (AL), facklig sekreterare 
Andreas Stomby (AS), vetenskaplig sekreterare 
Panteha Hatefi (PH), kassör  
Linda Sandberg (LS), ledamot 
Andreas Thörneby (AT), ledamot 
Åke Åkesson (ÅÅ), ledamot  
 
 

 

§206 Mötet öppnades av ordförande. 
 

§207 Dagordningen fastställdes med tillägg av en övrig fråga. 
 

§208 Föregående Att-göra-lista gicks igenom och lades till handlingarna.  
 

§209 Ekonomi 
A   

   
Budget NAAKA-dagen x 2 presenterades enligt förslag från PH.  
Pilotprojekt. 50 deltagare är cut-off gränsen. Färre än så medför att dagen ställs in. MI 
kommunicerar detta med NAAKA.  
 

 B Diskussion kring arvodesbelopp.  
Beslut om höjt arvode för kompetensvärderare fr.o.m. 2024-01-01: 
12 000 kr för specialistexamen. 
2 500 kr för medvärderare vid Mitt-i-ST 
3 000 kr för medvärderare vid specialistexamen. 
 

§210 Forskning  
 I januari 2024 har Forskningsrådet bjudit in representanter från SFAM H för överläggningar 

kring Kloka Kliniska Val. 
 

§211 Remisser  
A Socialdepartementet: Uppdrag att möjliggöra bättre tillgång till hälso- och sjukvård i hela landet 

genom främjande av etablering i glesbygd (Ds 2023:23). Svar senast 2023-11-17. 
Beslut: AT sammanställer remissvaret efter att ha inhämtat synpunkter från LS. 

 
B Konsekvensutredning ändring Läkemedelverkets föreskrifter (HSLF-FS 2021:75) om förordnande 

och utlämnande av läkemedel och teknisk sprit. 
AL presenterar kortfattat om vad Läkemedelsverkets ändringsförslag innebär. Inget att invända 
mot förslaget. 
Beslut: AL sammanställer remissvar till SLS. 
 
 
 



 
 

§212 
 
 
 
 
 

Etikdelegationen och Kloka Kliniska Val (KKV) 
PH företräder SLS etikdelegation och menar att det finns behov av samarbete med KKV 
framöver. Information om att Per Melander, Ljusdal, tilldelats Hippokratespriset för sina 
insatser som medicinskt ansvarig för SÄBO under pandemin. Etikdelegationen har också haft 
möte med företrädare för SD. 
  

§213 Digitalt möte 18 oktober kl 10-11: Information om att ta fram ett nationellt hälsoprogram för 
barn och unga (sex myndigheter i samverkan) 
Kort varsel. Föreslås att EP kontaktar Ida Petersson, Växjö (som uttryckt intresse av att bilda ett 
nätverk i SFAM för barn och ungdomars hälsa) för att höra om hon har möjlighet att delta. 
 

§214 Rapport från externa möten 
A MI berättar om ett medarbetarsamtal i positiv anda med Katarina Boltenstern som arbetar med 

den administrativa delen av Mitt-i-ST på kansliet.  Hon kommer att få IT-stöd via Gustav som 
sköter det tekniska med hemsidan, för att underlätta arbetet med registreringar. 
 

B AL har informerat Lokala Primärvårdsrådet i Skåne om Kloka Kliniska Val och kommande 
satsning från SFAM angående detta. 
 

§215 
 
 

Månadens nyhetsbrev 
AL sammanställer när tillräckligt mycket material har kommit in. 
 

§216 Övrig fråga 
Inkommande remiss 
”SLS: Elektronisk tillgång till barns uppgifter inom hälso- och sjukvården och tandvården (Ds 
2023:26)” Svar senast 2023-11-17. Diskussion som landar i att vi ska besvara remissen.  
Beslut: AT sammanställer remissvar efter att ha inhämtat synpunkter från PH. 
 

§217 Nästa möte 
2023-10-23 kl 20 via Teams. 
 

§218 Mötets avslutande 
Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 
 
Vid protokollet Justeras 
 
 
Anders Lundqvist Magnus Isacson 
Facklig sekreterare Ordförande 
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